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PAOOR.0012.3.3.2025.NJO 
 
 

PROTOKÓŁ Nr 8/2025 
 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
Rady Miejskiej w Śremie odbytego  17 marca 2025 r. o godz. 15:30 
w sali nr 24 Urzędu Miejskiego w Śremie, ul. Plac 20 Października 1. 

 
Przewodniczący Komisji zwołał posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury 

i Sportu Rady Miejskiej w Śremie na 17 marca 2025 roku, zawiadomienie 
stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

Posiedzeniu przewodniczył Radny – Tomasz Wojna, udział w nim wzięli 
Członkowie Komisji wg. listy obecności stanowiącej załącznik nr 2 do 
niniejszego protokołu.  

Ponadto w  posiedzeniu Komisji uczestniczyli: 

1. Barbara Jabłońska   –  Naczelnik Pionu Edukacji i Usług Społecznych, 
2. Sławomir Baum – Radca Prawny; 
3. Sławomir Ratajczak – Zastępca Burmistrza Śremu. 

Przewodniczący Komisji po stwierdzeniu kworum pozwalającego na 
podejmowanie prawomocnych decyzji o godzinie 15:30 otworzył posiedzenie, 
powitał Członków Komisji oraz zgromadzonych Gości. 

 Następnie przedstawił porządek obrad. 

Porządek obrad: 
1. Przyjęcie protokołu 7/2025 z posiedzenia Komisji. 
2. Spotkanie ze Społeczną Radą Sportu na temat perspektyw rozwoju sportu  

w gminie Śrem.  
3. Zaopiniowanie projektu uchwały: 

a) w sprawie Statutu gminy Śrem; 
b) w sprawie wykazu kąpielisk i okresu sezonu kąpielowego na terenie 

gminy Śrem w 2025 r; 
c) zmieniająca uchwałę w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji 

dla przedszkoli, innych form wychowania przedszkolnego i szkół 
niepublicznych i publicznych prowadzonych przez osoby prawne 
niebędące jednostkami samorządu terytorialnego lub osoby fizyczne 
oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania 
i wykorzystania;  

4. Sprawy bieżące w zakresie działania Komisji. 



 

2 

 

 
Ad 1. Przyjęcie protokołu 7/2025 z posiedzenia Komisji. 

Przewodniczący Komisji przekazał, że do protokołu 7/2025 z ostatniego 
posiedzenia Komisji nie zgłoszono uwag.  

Wobec powyższego stwierdził, iż protokół z posiedzenia Komisji został 
przyjęty bez odczytywania. 

Na tym punkt zakończono.   
 

Ad 2. Spotkanie ze Społeczną Radą Sportu na temat perspektyw rozwoju 
sportu  w gminie Śrem.  

Przewodniczący Komisji poinformował, iż w marcu odbyło się spotkanie 
przedstawicieli Pionu Edukacji i Usług Społecznych oraz Burmistrza z 
członkami Śremskiej Rady Sportu, na którym zostały omówione kryteria 
przyznawania dotacji sportowych oraz zagadnienia związane ze sportem w 
gminie Śrem, w związku z powyższym prawdopodobnie w wyniku zbiegu obu 
terminów członkowie Rady nie wstawili się na dzisiejsze posiedzenie Komisji.    
 
Ad 3. Zaopiniowanie projektu uchwały: 

a) w sprawie Statutu gminy Śrem; 
Przewodniczący Komisji zaproponował, aby przejść do dyskusji w tym 

punkcie obrad.  
Radni wyrazili zgodę. 
Dyskusja nie została podjęta.  
 

Przystąpiono do głosowania  w sprawie zaopiniowania projektu uchwały 
w sprawie Statutu gminy Śrem;  

Wyniki głosowania: 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
Krzysztof Lewandowski (ZA), Katarzyna Sarnowska (ZA), Jakub Strzelec (ZA), 
Tomasz Wojna (ZA), Zdzisław Żeleźny (ZA) 
 

Przewodniczący Komisji podsumowując wynik głosowania stwierdził, iż 
przedmiotowy projekt uchwały w obecności 5 członków komisji, został 
jednogłośnie zaopiniowany pozytywne.  
 

b) w sprawie wykazu kąpielisk i okresu sezonu kąpielowego na terenie 
gminy Śrem w 2025 r; 
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Przedmiotowy projekt referowała Naczelnik PEU Barbara Jabłońska. 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję w tym puncie obrad.  

W dyskusji głoś zabrali.  

Radny Zdzisław Żeleźny  
zapytał, czy kąpielisko w roku ubiegłym było otwarte w tym samym terminie.  

Naczelnik PEU Barbara Jabłońska  
odpowiedziała, iż kąpielisko co roku otwarte jest w tym samym terminie, 
czyli od dnia zakończenia roku szkolnego do 31 sierpnia.  
 

Przystąpiono do głosowania w sprawie zaopiniowanie projektu uchwały w 
sprawie wykazu kąpielisk i okresu sezonu kąpielowego na terenie gminy 
Śrem w 2025 r.  

Wyniki głosowania: 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
Krzysztof Lewandowski (ZA), Katarzyna Sarnowska (ZA), Jakub Strzelec (ZA), 
Tomasz Wojna (ZA), Zdzisław Żeleźny (ZA) 
 

Przewodniczący Komisji podsumowując wynik głosowania stwierdził, iż 
przedmiotowy projekt uchwały w obecności 5 członków komisji, został 
jednogłośnie zaopiniowany pozytywne.  
 
 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji 
dla przedszkoli, innych form wychowania przedszkolnego i szkół 
niepublicznych i publicznych prowadzonych przez osoby prawne 
niebędące jednostkami samorządu terytorialnego lub osoby 
fizyczne oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich 
pobrania i wykorzystania;  

 

Przedmiotowy projekt referowała Naczelnik PEU Barbara Jabłońska. 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję w tym puncie obrad.  

W dyskusji głoś zabrali.  

Przewodniczący Komisji Tomasz Wojna 
zapytał, czy nowa forma finansowania, będzie korzystniejsza dla 
samorządów,  niż poprzedni system.  
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Naczelnik PEU Barbara Jabłońska  
odpowiedziała, iż trudno mówić o skutkach finansowych powyższego 
projektu uchwały, ponieważ zmiana  dotyczy głównie zapisów formalnych. 
Następnie wyjaśniła, iż  jednostki, które prowadziły przedszkola, szkoły, 
składając wniosek o udzielenie dotacji  muszą wskazać odpowiednią ilości 
dzieci w odpowiednich rubrykach, których jest więcej, niż w poprzednim 
wniosku.  Ponadto dodała, iż do końca marca będzie znany wskaźnik 
zwiększający, który określa jakie środki finansowe są dokładane do potrzeb 
oświatowych.  

Przewodniczący Komisji Tomasz Wojna 
dodał, iż rozumie, że szczegóły będzie można poznać w późniejszym czasie.  

Naczelnik PEU Barbara Jabłońska  
odpowiedziała, iż w przypadku dotacji są to formalne kwestie, dotacja jest 
udzielana cyklicznie co miesiąc, a ilość dzieci zmienia się z miesiąca na 
miesiąc. Natomiast środki na nią przeznaczone muszą zostać zaplanowane w 
budżecie. W dalszej kolejności wyjaśniła, iż gmina jest zobowiązana udzielić 
dotacji na ilość dzieci, wskazaną w informacji złożonej przez jednostki 
prowadzone przez podmioty zewnętrzne.  
 

Przystąpiono do głosowania w sprawie zaopiniowanie projektu uchwały 
zmieniająca uchwałę w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 
przedszkoli, innych form wychowania przedszkolnego i szkół niepublicznych i 
publicznych prowadzonych przez osoby prawne niebędące jednostkami 
samorządu terytorialnego lub osoby fizyczne oraz trybu przeprowadzania 
kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania;  

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
Krzysztof Lewandowski (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Katarzyna Sarnowska 
(WSTRZYMUJĘ SIĘ), Jakub Strzelec (ZA), Tomasz Wojna (ZA), Zdzisław Żeleźny 
(WSTRZYMUJĘ SIĘ) 
 

Przewodniczący Komisji podsumowując wynik głosowania stwierdził, iż 
przedmiotowy projekt uchwały w obecności 5 członków komisji, 2 głosami 
„ZA” przy 3 głosach „WSTRZYMUJE SIĘ” został zaopiniowany pozytywne.  

(Opinia dotycząca projektów uchwał stanowi załącznik nr 3 do protokołu).  
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Ad 4. Sprawy bieżące w zakresie działania Komisji. 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję w tym punkcie posiedzenia. 

W dyskusji głos zabrali.  

Radna Katarzyna Sarnowska  
wyjaśniła, iż poprosiła o udzielenie odpowiedzi w sprawie kosztów jakie 
gmina ponosi dla osób pracujących w szkołach jako osoby niepedagogiczne. 
W odpowiedzi, otrzymała informację, iż jest to kwota w wysokości 170 tys. zł 
na rok. Następnie dodała, iż przeliczyła i miesięcznie jest to kwota w 
wysokości 15 tys. zł.  
 
Na tym dyskusje zakończono.  
 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Komisji – Tomasz 
Wojna podziękował za udział w posiedzeniu Komisji zaproszonym  Gościom, 
Członkom Komisji, zamykając obrady o godz. 15:53. 

Na tym posiedzenie Komisji i protokół zakończono. 

 
 

Przewodniczył 
 

PRZEWODNICZĄCY 
Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 

Tomasz Wojna  
 
 
 
 
 
 
 
 
Załączniki: 

1) Zawiadomienie o komisji; 
2) Lista obecności Członków Komisji i lista obecności gości; 
3) Opinia dot. projektów uchwał; 
4) Raport z przeprowadzonych głosowań.  
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Protokolant: 
Jolanta Napieralska  
Podinspektor  
 

 

 
 
 
 


